

# New series — Revised series

## Nouvelles séries — Séries révisées

---

### Suppression of Basic structural statistics table

The Basic structural statistics table presented in Part 4 of this publication is suppressed in this edition of Main Economic Indicators. Users are referred to the OECD Factbook ([www.sourceoecd.org/factbook](http://www.sourceoecd.org/factbook)) which contains a much wider range of comparable structural indicators across OECD member countries, Brazil, China, India, the Russian Federation and South Africa.

### New series

#### Mexico

National accounts

#### Iceland

National accounts :

Private consumption (Volume)

#### Brazil

Monetary aggregates (Volume):

Broad money

Narrow money

Balance of Payments

Current balance (US dollars)

National accounts :

Current prices

Gross domestic product

Constant prices

Gross domestic product

#### China

Monetary aggregates (Volume):

Broad money

Narrow money

### Suppression du tableau des statistiques structurelles de base

Le tableau des statistiques structurelles de base publié dans la quatrième partie de la présente publication est supprimé dans cette édition des *Principaux indicateurs économiques*. Les utilisateurs sont invités à consulter le *Panorama des statistiques de l'OCDE* ([www.sourceoecd.org/factbook](http://www.sourceoecd.org/factbook)) qui contient un bien plus grand nombre d'indicateurs structurels comparables entre les pays membres de l'OCDE, le Brésil, la Chine, l'Inde, la Fédération de Russie et l'Afrique du Sud.

### Nouvelles séries

#### Mexique

Comptes nationaux

#### Islande

Comptes nationaux :

Consommation privée (Volume)

#### Brésil

Agrégats monétaires (Volume):

Monnaie au sens large

Monnaie au sens étroit

Balance des paiements

Balance courante (Dollars E-U)

Comptes nationaux :

Prix courants

Produit intérieur brut

Prix constants

Produit intérieur brut

#### Chine

Agrégats monétaires (Volume):

Monnaie au sens large

Monnaie au sens étroit